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РЕЗЮМЕ
Maqolada o‘qituvchilarining kognitiv kompetensiyalarini rivojlantirishning asosiy talablari va baholash 

metodikasi o‘rganilgan. Baholash obyekti fan dasturining talabalar tomonidan o‘zlashtirilishi bilan o‘lchanadi, 
ya’ni kasbiy kompetentlikka oid barcha komponentlarining shakllanganlik darajasi o‘lchanadi.  

РЕЗЮМЕ
В статье исследуются основные требования к развитию когнитивных компетенций учителей и методы 

оценивания. Объект оценивания измеряется усвоением студентами научной программы, т.е. уровнем сфор-
мированности всех компонентов профессиональной компетентности. 

SUMMARY
The article explores the basic requirements for the development of teachers’ cognitive competencies and 

assessment methods. The object of assessment is measured by students’ assimilation of the scientific program, i.e. 
the level of formation of all components of professional competence.

Usmonov B.Z., Eshqorayev Q.A. 
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РЕЗЮМЕ
Maqolada algebraik tengsizliklarni Dekart koordinitalar usulida yechish keltirilgan. Algebraik usulda 

yechishda qiyinchiliklar xosil bo‘lganda kordinatalar metodi yordamida yechish qulayliroq ekanligi keltirilgan.
РЕЗЮМЕ

В статье представлено решение алгебраических неравенств методом декартовых координат. Показано, 
что алгебраический метод сложнее решать координатным методом при наличии трудностей.

SUMMARY
The article presents the solution of algebraic inequalities by the Cartesian coordinate method. It has been 

shown that the algebraic method is more difficult to solve using the coordinate method when there are difficulties.


